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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
W ci¹gu ostatnich miesiêcy w województwie podlaskim na ró¿nych forach by³y przeprowadzane pu-

bliczne dyskusje z udzia³em przedstawicieli rz¹du lub podmiotów dzia³aj¹cych z jego upowa¿nienia na
temat rozwoju sieci komunikacji drogowej w tym regionie Polski. Mieszkañcy województwa dowiadywali
siê a to o nowym przebiegu trasy Via Baltica, a to o preferowanych zmianach przebiegu korytarza kole-
jowego Rail Baltica, czy wreszcie o nowych ustaleniach dotycz¹cych budowy obwodnic Augustowa, Wa-
silkowa oraz o zmianach w planach budowy dróg ekspresowych S8 i S19. Wszystko to spowodowa³o
zamieszanie i spory w œrodowiskach lokalnych.

W zwi¹zku z tym proszê o wyjaœnienie, jaka koncepcja rozwoju komunikacji l¹dowej jest proponowa-
na dla województwa podlaskiego oraz jak i kiedy rz¹d planuje rozwijaæ tu sieæ dróg ekspresowych i auto-
strad, w tym miêdzynarodowe korytarze drogowe i kolejowe.

Z powa¿aniem
Bohdan Paszkowski




